
Mecsek Rallye előzetes

Keller Péter csapatvezető
A veszprém rallye után mindíg extra munkák, feladatok keletkeznek a versenyautókon, 
ezért extra időráfordítással készítettük fel az autókat. A Swiftek megbízhatóságát to-
vábbra is fenn tudtuk tartani. Négy versenyzőpáros fog fog indulni a Suzukikkal ezen 
a futamon. Esélyeket továbbra sem latolgatnék, mindannyiuknak szurkolok és bízom 
benne, hogy mindenki elégedett lesz az eredményével.

Magyar Miki - Budai Annamária  
Én nagyon szeretem a Mecsek Rallye-t, mert nagy hagyományokkal rendelkező ver-
seny. Sajnos pont a  két kedvenc szakaszom az orfűi és a hegyi pálya hiányozni fog a 
programból. Szerintem egy nagyon gyors verseny lesz és nem olyan egyszerűek a pá-
lyák, ha valaki nagyon gyorsan akar menni. A farönköket az út szélén kicsit veszélyes-
nek tartom, de úgy látszik csak így lehet a levágásokat megakadályozni. Figyelnünk 
kellene állítólag a bajnokság állását, de sok kemény ellenfelünk van.

Sós-Nacsa Gábor – Fedor Tamás 
Őszintén szólva szomorú vagyok, hogy kivették az árpádtetői szakasz végét, mert 
szerintem szükség lett volna rá, jó technikás rész, és nézői szempontból is látványos 
lett volna. A kisvaszari szakasz érdekessége, hogy nagyon pontosan kell menni a szűk 
részen, ott nem szabad hibázni, a széles részén pedig meg kell próbálni minél gyor-
sabban menni, de ott a jó futómű beállításon sok fog múlni.  A nyárásvölgyi szakaszon 
csak annyi újdonság van, hogy sok helyre kikerültek a fatuskók. Kicsit veszélyesnek 
tartom, tartok tőle, hogy minden körben lesz ezek miatt baleset, ami miatt sokat áll-
hatunk majd, de így legalább tiszta pályán mehetünk. Összességében nagyon gyorsak 
a pályák, ami nekem nagyon szimpatikus. Gyorsan és pontosan kell majd menni. Az 
évad utolsó harmadára megpróbálunk egy új ritmust felvenni, hátha itt tudunk még 
támadni. Harmadik és második helyünk már sok van. A célunk továbbra is a győzelem. 
Megpróbáljuk a Mikit már az első körben nyomás alatt tartani. Reméltem, hogy esős 
verseny lesz, mert az azt hiszem neklem előny lenne, de sjanos nem sok esély van 
rá.

Hoffer Zsolti – Vas Borosi Ádám
Nagyon vártuk a mecseki futamot. Most próbáltunk a szokásosnál több  időt fordítani 
a felkészülésre. Úgy érzem jól sikerült felírnunk a pályákat. Remélem sikerül majd az 
elképzeléseinket megvalósítani. Reméljük ezúttal több szerencsénk lesz és sikerül is-
mét dobogón végeznünk. 

Budai Csaba – Bakos Dávid
Nagyon tetszenek a pályák, elég jól felírtuk sokat gyakoroltunk rajtuk. A Legjobban 
a nyárásvölgyi szakasz tetszik. Úgy érzem a szűk pályák nekem jobban fekszenek. A 
szélesebb pálylákra még egy kicsit több tapasztalat kell, hogy mindenhol el tudjuk vál-
lalni. Szeretnénk jobban menni mint a Salgó Rallye-n. Ez még csak a második aszfaltos 
futamunk lesz, még meg kell szokni a Swiftet, ezért semmiféle dobogós célkitűzésünk 
nincs, de majd meglátjuk, a legfontosabb, hogy célba érjünk.
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